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Referat  
Dato:  Onsdag den 17. januar 2024 

Mødetidspunkt:  17:00 

Møde afsluttet:  19:00 

Mødelokale:  Sollentuna I 

Medlemmer:  Søren Friis Trebbien (C), Michael Sabroe (C), Sara 

Benzon (F), Helle Adelborg (A), Lars G. Jensen (A), 
Martin A. Nørgaard (borgerrepræsentant), Henrik Ryder 

Hansen (borgerrepræsentant), Søren Espersen 
(borgerrepræsentant), Anja Lindelof (Hvidovre 

Søspejdere), Ulrik Larsen (Hvidovre Sejlklub), Keld 
Broksø (Hvidovre Kajakklub), Hans Ulrik Larsen 

(Hvidovre Roklub), Gunnar Nielsen (Hvidovre 

Handicapråd), Leon Tilgaard (Gf. Strandøre, Strandvang 

og Lodsgården) 

Fravær med 

afbud:  

Preben Jacobsen (Hvidovre Vinterbadere), Finn Halberg 

(boligselskaberne HvidovreBo og Danalund) 

Bemærkninger:  
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1. Referat  
J.nr.:  00.01.00 A00 

Sagsnr.:  23/16607 

      

 

MØDEAGENDA 

Onsdag den 17. januar 2024, kl. 17:00 – 19:00, holder Havneudvalget møde på 

Rådhuset i mødelokalerne Sollentuna 2 og 3.  

 

En repræsentant fra Hvidovre Kunstråd vil deltage under punkt 3. 

 

 

Dagsorden: 

 

1. Velkommen og godkendelse af dagsorden. 

 

2. At tage orienteringen om Idéoplæggets videre politiske behandling til 

efterretning. (15 min.) 

 

3. At drøfte prioritering af kunstspor, herunder Hvidovre Kunstråds tidligere forslag 

om  

a. Hvordan Anders Bonnesens tekstfelter skal indgå    

b. Kunstfacader på bygningerne  

c. Sammenhængskraft i fællesområderne.  

d. Legeplads 

e. Andet 

samt 

At beslutte om Hvidovre Kommune skal samarbejde med Statens Kunstfond om 

at finde egnede kunstnere, der kan udarbejde forslag til havnens kunstneriske 

udsmykning i samarbejde med den vindende arkitekt. (30 min.) 

 

4. At drøfte hvordan uorganiseret vand- og strandaktivitet ligeledes kan finde plads 

i huset til roklubben, byggefelt 3 og inden for lokalplansområdet. (20 min.) 

 

5. At drøfte hvad der skal ske med det tiloversblevne masteskur. (20 min.) 

 

6. At drøfte de næste møders indhold (5 min.) 

 

a. den 13. marts 2024, herunder kunstspor fortsat, vand- og 

strandaktiviteter fortsat, forslag til kommunikationsstrategi, evaluering af 

driftsmodel og udarbejde forslag til kommende driftsmodeller og 

opfølgning på kommissoriets opgaver 

b. den 15. maj 2024, herunder kunstspor fortsat, Udarbejde forslag til 

kommende driftsmodeller samt anbefale den mest hensigtsmæssige 

model for havnen. 

 

Evt. 

l 

BESLUTNING I HAVNEUDVALGET DEN 17-01-2024 

Ad 1. Havneudvalget godkendte dagsordenen med den ændring, at punkt 4 rykkes til 

næste møde.  
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Ad 2. Havneudvalget tog orienteringen til efterretning. 

 

Ad 3. Drøftet. Havneudvalget godkendte, at Anders Bonnesens tekstfelter kan indgå i 

kunstsporet for havnen, og ønskede et oplæg fra Kunstrådet om, hvad et muligt 

kunstspor herudover kan bestå i.  

Havneudvalget udsatte beslutningen om, hvorvidt Hvidovre Kommune skal samarbejde 

med Statens Kunstfond. 

 

Ad 4. Udsat. 

 

Ad 5. Drøftet. 

 

Ad 6. Drøftet ad punkt A og B. Havneudvalget ønskede: 

• at drøftelserne om vand- og strandaktiviteter bredes ud til også at omfatte andre 

borgeraktiviteter.  

• at drøftelserne om kunstsporet baseres på et oplæg fra Kunstrådet (jf. punkt 3). 

• et oplæg fra en eller flere nabokommuner om, hvordan de har igangsat tiltag og 

aktiviteter, som kan rummes indenfor frednings- og andre lovmæssige 

bestemmelser, samt at administrationen i forlængelse heraf genbesøger 

mulighederne for at igangsætte midlertidige tiltag og aktiviteter i 2024.  

 

Ad 7. Der blev stillet spørgsmål om muligheden for en grillhytte, og herunder en 

konkretisering af, om der planlægges med en bålplads i forhold til byggefeltet. 

Administrationen svarede, at det er for tidligt i processen at konkretisere dette, men 

emnet vil indgå i dialogen om uorganiserede vand-, strand- og andre borgeraktiviteter. 
 


